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Abstract (en)
[origin: WO2023281191A1] The invention relates to an autonomous cleaning robot (2) which comprises a main body (3) having a lower face (4)
and a suction opening (5) opening onto the lower face (4); a wet cleaning device (14) having two floorcloth supports (15) which are each mounted
so as to be translatably movable with respect to the main body (3) in a direction of translation (T), and two floorcloths mounted respectively on the
two floorcloth supports (15); and two drive wheels (7) configured to roll over the surface to be cleaned and mounted rotatably on the main body (3)
respectively about two axes of rotation which are substantially parallel. The two floorcloth supports (15) are located behind the axes of rotation of the
drive wheels (7), and the direction of translation (T) extends substantially parallel to the axes of rotation of the two drive wheels (7).

Abstract (fr)
Le robot de nettoyage autonome (2) comprend un corps principal (3) comportant une face inférieure (4) et une ouverture d'aspiration (5) débouchant
dans la face inférieure (4) ; un dispositif de nettoyage humide (14) comportant deux supports de serpillère (15) qui sont chacun montés mobiles en
translation par rapport au corps principal (3) selon une direction de translation (T), et deux serpillères montées respectivement sur les deux supports
de serpillère (15) ; et deux roues motrices (7) configurées pour rouler sur la surface à nettoyer et montées mobiles en rotation sur le corps principal
(3) respectivement autour de deux axes de rotation qui sont sensiblement parallèles. Les deux supports de serpillère (15) sont situés à l'arrière des
axes de rotation des roues motrices (7), et la direction de translation (T) s'étend sensiblement parallèlement aux axes de rotation des deux roues
motrices (7).
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